

四月 17-32 日 No 5

耶穌回答說、神愛世人、甚至將他的獨生子賜給他們、叫一切信他的、不至滅亡、反得永生。(約翰福音三:16)

## 禱告事項和議程:

[在中華基督教福音協進會 www.ccea.org.tw](http://www.ccea.org.tw) 「散聚」和宣教教育事工

- 一所台灣南部教會的幾個同事已經決定幫助越南和印尼勞工分享福音以及和他們做朋友。其中一些已經決定要成為基督



<http://tecc-resource.s.blogspot.com>

徒,其他人需要我們禱告直到他們知道真理。我們需要更多的印尼和越南的傳教士來幫助我們。

- 道生神學院董事會委員決定為即將到來的學期尋找另一個院長。這個決定來得非常突然,願神給道生神學院一個適合的新院長。



[www.taosheng112.org.tw](http://www.taosheng112.org.tw)

The board members of Taosheng

Several coworkers of a church in South Taiwan have decided to help Vietnamese and Indonesians guest-workers with Gospel Literature and their friendship. Among them

some have made a decision for Christ, others just find out what they have missed until know. We need more Indonesian and Vietnamese missionaries to help u

Theological Seminary decided to look for another principal for the coming semester. This decision comes very sudden, may the LORD grant the seminary a well suited person to lead oversee the theological training the seminary.

21. April: Yunghe Libaitang : "Abraham travels to Kanaan" , with 75-80 kids (Sunday School)  
四月 21 日: 永和國語裡拜堂主日學: “亞伯拉罕前往迦南” 預期的數量: 75-80 孩子

[在國際差傳協會\(SEND International\) www.sendtaiwan.org; www.send.org](http://www.sendtaiwan.org)

- 國際差傳協會亞洲短期宣教協調員這個星期正在台中舉辦高峰會。為要來台中地區的福音隊迅速預備禱告。負責短期的協調員麗德師母,希望在目前的高峰會能學到很多幫助人的功課。。
- The SEND ASIA Shortterm Coordinator Summit in Taichung is in full swing this week. Pray for the speedy preparation for several teams for Central Taiwan. As SEND Taiwan's current Short term Ministry Coordinator Rita hopes to learn a lot and be of help for the many coming teams.



願神賜福您

郝安倫 & 郝姚麗德與郝思源敬上

<http://hau-taiwan.blogspot.com>